

04/02/2024 13:57:03



GIS/OUT/2024/011

المحترم،

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر

تحية طيبة وبعد،،،

Gulf International Services announces the opening of nominations for the membership of its Board of Directors

Gulf International Services announces to its shareholders (individuals and companies) the opening of the nomination period for the membership of the Company's Board of Directors for four seats for a term of three (3) years (2024-2027) from Tuesday 06/02/2024 until the end of working hours on Sunday 18/02/2024.

Shareholders wishing to apply for nomination are encouraged to visit the website of GIS at (www.gis.com.qa) to obtain the required form, or they may visit the Company's office at QatarEnergy Headquarter – Tower (10) – 6th Floor, Office (T10-06-52) to obtain the required form.

Applications shall be received during the working hours (6:30 am - 2:30 pm) starting Tuesday 06/02/2024 until the end of working hours on Sunday 18/02/2024. Applications shall be submitted by hand accompanied by all completed documents and questionnaires required at QatarEnergy Headquarter – Tower (10) – 6th Floor, Office (T10-06-52).

شركة الخليج الدولية للخدمات تعلن عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة

تعلن شركة الخليج الدولية للخدمات عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للمساهمين من الأفراد والشركات وذلك لشغل أربعة مقاعد لمدة (3) ثلاث سنوات (2024-2027)، وذلك اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 2024/02/06 وحتى نهاية دوام يوم الأحد الموافق 2024/02/18.

على السادة المساهمين الراغبين في ترشيح أنفسهم زيارة الموقع الإلكتروني لشركة الخليج الدولية للخدمات www.gis.com.qa للحصول على الاستمارة المطلوبة، أو مراجعة إدارة الشركة وذلك بالمقر الرئيسي لقطر للطاقة – برج (10) – الدور (6) – مكتب رقم (T10-06-52) للحصول على الاستمارة.

تقبل طلبات الترشيح خلال ساعات الدوام الرسمي (6:30 صباحاً – 2:30 عصراً) اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 2024/02/06 وحتى نهاية دوام يوم الأحد الموافق 2024/02/18، وتسلم طلبات الترشيح باليد مرفق بها جميع المستندات والاستبيانات المطلوبة بعد ملؤها، وذلك بالمقر الرئيسي لقطر للطاقة – برج (10) – الدور (6) – مكتب رقم (T10-06-52).



الخليج الدولية للخدمات ش.م.ق
Gulf International Services qsc

Applications submitted after the date specified above or not meeting the requirements shall be disregarded.

Elections shall take place during the meeting of the Company's Ordinary General Assembly scheduled to be held on Sunday 10/03/2024 or on any subsequent date should the meeting be postponed, the agenda of which shall be announced in two local daily newspapers at least twenty-one (21) days before the meeting.

لن تُقبل طلبات الترشيح المقدمة بعد الموعد المحدد أو غير المستوفاة للمستندات المطلوبة.

سيُجرى الانتخاب خلال جلسة الجمعية العامة العادية لشركة الخليج الدولية للخدمات المزمع عقدها يوم الأحد الموافق 2024/3/10 أو في أي تاريخ لاحق سيؤجل إليه الاجتماع، والتي سيتم الإعلان عن بنود جدول أعمالها في صحفيتين محليتين يوميتين قبل موعد انعقادها بواحد وعشرين يوماً على الأقل.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

عبدالله يعقوب الحاي
مدير شؤون الشركات المخصصة بالإنابة
قطر للطاقة

نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية.
- وزارة التجارة والصناعة